
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 35. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 stycznia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

W dniu 15 czerwca 2021 r. rozpoczęła działalność firma Polskie Elektrownie Jądrowe spółka z ograniczo-

ną odpowiedzialnością (PEJ sp. z o.o.). 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o informacje o wszelkich podjętych przez spółkę 

PGE EJ 1 sp. z o.o. oraz jej następczynię, spółkę PEJ sp. z o.o., działaniach, decyzjach i zleconych opraco-

waniach od dnia rozpoczęcia ich działalności do chwili obecnej. Proszę o wskazanie, kiedy i jakie ważne 

opracowania (np. raporty dotyczące oddziaływania na środowisko, raporty geologiczne i inne) powstały 

w okresie od powołania PGE EJ 1 sp. z o.o. Ile one kosztowały? Jak wygląda przewidywany harmonogram 

prac budowy pierwszego bloku energetyki jądrowej do 2033 r.? 

Stanisław Gawłowski 

 
 


